



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110  
Fax: 2431 1156

Dear Parents,  
各位家長：

P21081

**Postponing S6 Mock Examination Originally Scheduled for 27 & 28 January 2022**

**延遲2022年1月27及28日中六級模擬考試**

In view of the worsening epidemic situation in the nearby districts, the school has decided to postpone the S6 Mock Examination originally scheduled for 27 & 28 January 2022 to 24 & 25 February 2022. The remaining S6 Mock Examination will be conducted as scheduled. No online lessons will be arranged for the students concerned in the coming two days. S6 students have to stay at home to prepare for the examination.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

鑑於近日學校鄰近社區疫情日趨嚴重，本校決定延遲2022年1月27及28日的中六級模擬考試到2022年2月24及25日，其餘科目考試將繼續按照中六級模擬考試時間表如期舉行。學校將不會為有關同學於明天及後天安排網課。中六級同學須留在家中溫習，繼續準備中六級模擬考試。

如有任何查詢，請與校務處職員聯絡 (電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

26<sup>th</sup> January 2022 二零二二年一月二十六日